
Горан Весић: Вучић ме је лично молио да се не мења име Сарајевске улице
уторак, 28 јул 2020 12:59

Заменик градоначелника Београда Горан Весић изјавио је, поводом најаве градских
власти о промени имена улица које носе имена по топонимима из СФРЈ, да није реч о
брисању историје, већ о поштовању српске историје.

  

  Весић је за ТВ Прва рекао да је о промени имена улица у Београду разговарао и са
председником Србије Александром Вучићем, који га је, како каже, лично молио да се не
мења име Сарајевске улице.   

С друге стране, нагласио је Весић, у Сарајеву су измењена имена свих улица које су
имале називе по личностима из Србије и оне се сада зову по њиховим личностима.

  

“Нема разлога да држимо имена са топономима из државе која више не постоји. Нема
потребе да Београд има Хрватску улицу јер нигде у држави Хрватској не постоји Српска
улица. Не можемо бити мазохисти и једини имати имена по топонимима из Хрватске,
Босне, Словеније…”, рекао је Весић.
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На питање да ли је реч о политичкој одлуци, он је рекао: “Како можете да кажете да је
то политичка прича када штитимо наш национални идентитет.”

  

  

“Не може нама бити важнији Матија Губац од Ружице Сокић”, истакао је Весић и
запитао да ли је он задужио и пружио Србији више од Ружице Сокић.

  

Весић је нагласио да ће у Београду улице носити имена људи који су важни за Србију и
оних који су задужили човечанство.

  

(Танјуг)
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